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Obec Kostelec u Holešova

Kostelec u Holešova č. p. 58, 768 43 Kostelec u Holešova
tel.č.: 573 385 129, 573 385 069 | e-mail: obeckuh@volny.cz

Z Á P I S
zasedání Zastupitelstva č. 8 obce Kostelec u Holešova

konané dne 12. 12. 2019 v zasedací místnosti od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17:00 - 20:44
Přítomno: 14
Omluveni: Martin Hradil
Neomluveni:
Předsedající: RNDr. Marcela Pospíšilíková
Zapisovatel*: RNDr. Marcela Pospíšilíková
Ověřovatelé zápisu: Oldřich Masný, Vojtěch Sklenář

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Veřejné zasedání zastupitelstva zahájila starostka obce v 17:00 hod.

Bylo zvoleno pracovní předsednictvo:  Marcela Pospíšilíková, Petr Hlobil st., Jindřich Surala
Hlasování:    14 - 0 - 0
Byla zvolena návrhová komise: Zdeněk Klesnil, Tomáš Marek, Aleš Pospíšilík
Hlasování:    14 - 0 - 0
Byli zvoleni ověřovatelé zápisu: Oldřich  Masný, Vojtěch Sklenář
Hlasování:    14 - 0 - 0

Informace:
- V průběhu zasedání ZO je pořizován zvukový záznam, který slouží pro potřeby vyhotovení zápisu. Zápis
pořídila Marcela Pospíšilíková.
- Soukromá osoba Ing. Petr Žůrek, Kostelec u Holešova č.p. 73, pořizuje videozáznam pro dokumentační a
veřejné účely, ÚOOÚ reg. č. 00063805

Zápis ze zasedání ZO č. 7 byl ověřen a podepsán. Proti zápisu nebyly vzneseny připomínky.

M. Pospíšilíková - návrh na doplnění programu zasedání ZO č. 8 

o bod: "Odměny neuvolněných členů zastupitelstva obce Kostelec u Holešova od 1.1.2020"
Zdůvodnění: 11.12. obdržela obec datovou schránkou z MV ČR metodické doporučení – informaci k novele
NV č. 318/2017 Sb. o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků. Obsahuje doporučení
navýšení odměn stanovených v příloze NV o 10%. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje zařazení bodu „Odměny neuvolněných členů
ZO Kostelec u Holešova od 1.1.2020“ do programu veřejného zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 8. Bod
bude do programu zařazen pod č. 13.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 1/8Z/2019 bylo schváleno.

Program zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 8:
1. Zahájení
2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva obce č. 7/2019
3. Informace starostky obce k agendě OÚ
4. Návrh OZV č. 2/2019 o místním poplatku ze psů
5. Prodej pozemku p.č. 437/11 k.ú. Kostelec u Holešova
6. Návrh odměn členům kulturní komise za rok 2019
7. Rozpočtové opatření č. 7/2019
8. Přehled plnění úkolů naplánovaných pro rok 2019
9. Návrh rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2020
10. Dodatek ke smlouvě o dílo na zakázku "Oprava budovy seniorského domu (č. p. 285) obec Kostelec
u Holešova"
11. Petice občanů za zachování maloobchodní prodejny v Domě seniorů
12. Obecní zpravodaj Kostka - informace
13. Odměny neuvolněných členů ZO Kostelec u Holešova od 1.1.2020
14.Diskuze
15. Závěr

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje program zasedání ZO Kostelec u Holešova č. 8.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/8Z/2019 bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva obce č. 7/2019

2/7Z/2019 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje zhotovitele zakázky "Oprava budovy seniorského
domu (č. p. 285) obec Kostelec u Holešova" - firmu EKON ST spol. s r.o. Holešov, Palackého 1278, 769 01
Holešov - uzavřena smlouva o dílo

3/7Z/2019 Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí
neinvestiční  dotace z rozpočtu obce Kostelec u Holešova číslo D/2019/12 ve výši  6.000,-  Kč s Hospicem
na Svatém Kopečku - smlouva uzavřena, částka vyplacena

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí výsledky kontroly plnění usnesení ze zasedání
zastupitelstva obce č. 7.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Informace starostky obce k agendě OÚ

Rada obce schválila usnesením č. :

2/22R/2019 vydání nákupních poukázek v hodnotě 250 Kč seniorům starším 80-ti let na nákup zboží v místním
obchodě - poukázky 26.11.2019 předány seniorům
3/22R/2019  vyhlášení záměru na pronájem maloobchodní prodejny potravin a smíšeného zboží v Domě
seniorů  ve  vlastnictví  obce  -  záměr  zveřejněn  19.11.  2019  na  úřední  desce,  inzerován  v  Týdeníku
Kroměřížska a informace rozeslána ke zveřejnění do okolních obcí
5/22R/2019  prodloužení  dohody  o  uložení  audiotechniky   v  místnosti  ve  druhém podlaží  (u  schodiště)
v objektu Domu služeb se z.s. Kosteláň o 31.12.2022 - dohoda uzavřena
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6/22R/2019  zavedení  výběru  vratné  kauce  za  pronájem  sokolovny  k  soukromým  a  společenským
akcím (nevztahuje se na akce pořádané obcí, spolky a příspěvkovými organizacemi obce Kostelec u Holešova).
Výše vratné kauce se stanovila na:
3 000 Kč - soukromé akce
7 000 Kč - společenské akce

RO doporučila usnesením č.

4/22R/2019  zastupitelstvu obce schválit vyplacení odměn členům kulturní komise dle návrhu předsedkyně
kulturní komise, ve výši 3000 Kč/člen - návrh je zařazen na program zasedání ZO č. 8

RO schválila usnesením č. 

2/23R/2019  proplacení  účelových dotací  z  rozpočtu obce Kostelec u Holešova do rozpočtu ZŠ Kostelec
u Holešova.
4/23R/2019 uzavření smlouvy o výpůjčce nádob na tříděný odpad s EKO-KOM, a.s.
5/23R/2019 vyřazení majetku dle hromadného protokolu  č. 4/2019.
7/23R/2019  přijetí finančního daru od rodičů dětí navštěvujících MŠ ve výši 3 444 Kč na nákup didaktických
pomůcek a hraček příspěvkovou organizací MŠ Kostelec u Holešova.8/23R/2019 prodloužení nájemní smlouvy
na byt nad hasičskou zbrojnicí v Kostelci s panem Pavlem Cingošem do 30.9.2020.

RO souhlasila usnesením č. 

3/23R/2019 s přerušením provozu školní družiny v době vánočních prázdnin (od 23.12.2019 do 3.1.2020).

RO neschválila usnesením č. 

6/23R/2019  na  základě  důvodů  specifikovaných  v  odborném  stanovisku  Doc.  Dr.  Ing.  Petra  Doležala
(nepřípustnost narušení zemního valu a riziko zanášení propustku z důvodu malého sklonu terénu), navržené
řešení příjezdu na soukromou parcelu přes záchytný příkop přívalových vod a doporučuje využít stávající
příjezd.

Uzavřené smlouvy o dílo:
Smlouva o dodávkách použitého kuchyňského oleje a tuku s firmou Fritex s.r.o.
SOD na zakázku "Oprava budovy seniorského domu (č.p. 285) obec Kostelec u Holešova" s firmou EKON ST
spol. s r.o. (cena prací 725 412 Kč s DPH)

Další informace:
- Bylo ukončeno správní řízení na osazení, přesun a doplnění dopravních značek, obec je v jednání s firmou
Mana - dopravní značení, která provede práce, včetně dodání chybějícího dopravního značení, provedeno
zabudování patek, čeká se na osazení značek.
-  Jsou  připravovány  podkladové  materiály  pro  čerpání  dotace  na  DA  pro  JSDH,  potvrzena  výše  dotace
z rozpočtu ZK ve výši max. 300 tis. , 
-  Dokončena výsadba dubů (2100 ks)  a ptačích třešní  (50 ks)  v oplocence na vykácené ploše u rybníka
v Karlovicích,  bylo požádáno o dotaci na sazenice
- Objednána administrace žádosti o dotaci na rekonstrukci tělocvičny v ZŠ Kostelec u Holešova (rozpočet dle
PD je 4 492 096 Kč, předpokládaná výše dotace je 85%)
- Zpracovatel Změny č.1 ÚP obec Kostelec u Holešova Ing. arch. Dujka předal dílčí část díla - právní stav ÚP,
která byla na základě faktury (60 500 Kč vč. DPH) proplacena
-Podána žádost o dotaci na revitalizaci zeleně v obci a na hřbitově
- 28.11. Provedena náhradní výsadba ovocných stromů u Domu seniorů
- 28.11. proběhla kontrolní prohlídka stavby "Oprava chodníků v obci Kostelec u Holešova" zorganizovaná
speciálním stavebním úřadem MÚ Holešov, který řeší podání zastupitele P. Žůrka.

12.11.2019 starostka zastupovala obec na valné hromadě DSO Mikroregion Holešovsko. Na valné hromadě
bylo schváleno zvýšení členského příspěvku na 25 Kč/obyvatel/rok. Na úřední desce obce Kostelec u Holešova
byl od 25.10. do 11.11.2019 zveřejněn návrh rozpočtu DSO Mikroregion Holešovsko na rok 2020.  
13.11.2019 starostka zastupovala obec na 14. sněmu MAS Partnerství Moštěnka
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Účast starostky obce na seminářích a školeních:
2.12.2019 seminář "Efektivní řízení rozvoje obce"
3.12.2019 školení "Elektronické skartační řízení"

Za období mezi zasedáními ZO č. 7 a ZO č. 8 bylo vyřízeno, nebo je připravováno k vyřízení v režimu zákona
č. 106/1999 Sb. v platném znění celkem 7 písemností souvisejících s žádostí o informace od subjektu Big.
Original s.r.o.

Diskuze:
Žůrek P. přečetl text výzvy - výtka starostce obce, která se týkala neoznámení rezignace paní

Andrlíkové na místo vedoucí redaktorky na zasedání ZO č. 7 (přiloženo k zápisu)
Pospíšilíková M. informace nebyla předložena ZO, neboť jsme si chtěli s  vedoucí redaktorkou Kostky

ještě promluvit, případně přinést na  ZO konkrétní návrh na řešení vzniklé situace,
pokud by se nám podařilo paní Andrlíkovou přesvědčit aby pokračovala, byla by tato
informace bezpředmětná

Žůrek P. Vaše povinnost byla informovat ZO
Hlobil. P. ml. zákonem není řečeno, na kterém ZO by měla informace zaznít
Žůrek P. Na zakázku "Oprava chodníků a sjezdů v obci Kostelec u Holešova" byly dva dodatky

ke smlouvě, proč je neschválilo ZO a nevisí na profilu zadavatele
Pospíšilíková M. je to pochybení z mé strany, dodatky nechám pověsit na profil zadavatele
Žůrek P. Kdy byla podepsána smlouva na opravy domu seniorů, není na profilu zadavatele
Pospíšilíková M. Smlouva byla podepsána 2.12. a odeslána administrátorovi k  vložení na profil
Žůrek P. doufám že neplatíme zhotoviteli cenu za zábor silnice
Pospíšilíková M. nebudeme tuto částku platit
Pospíšilík R. k čemu nám dával odborné stanovisko Dr. Ing. Doležal
Pospíšilíková M. k návrhu řešení přístupové cesty k soukromé parcele přes stavbu na zachycení

přívalových vod podél cesty k hřišti pod lesem
Pospíšilík R. nešlo posunout značky konec obce až za poslední zástavbu
Pospíšilíková M. nesplňovalo by to požadavek na přípustnou délku nezastavěného úseku podél silnice,

obec nemůže v tomto případě ovlivnit správní rozhodnutí

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí informace starostky obce k agendě OÚ.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Návrh OZV č. 2/2019 o místním poplatku ze psů

ZO byla  předložena novela vyhlášky č. 2/2019 o místním poplatku ze psů, včetně právního rozboru. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova vydává obecně závaznou vyhlášku č. 2/2019 o místním poplatku
ze psů.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/8Z/2019 bylo schváleno.

5. Prodej pozemku p.č. 437/11 k.ú. Kostelec u Holešova

Záměr prodeje pozemku  p.č. 437/11 k.ú. Kostelec u Holešova byl vyvěšen na úřední desce od 6.10
do 1.11.2019. Jiný zájemce o pozemek se nepřihlásil.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje prodej pozemku p. č. 437/11 o výměře 24 m2 v k. ú.
Kostelec u Holešova za cenu 5 000,- Kč paní Věře Mňačkové, Kostelec u Holešova č.p. 71.
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Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/8Z/2019 bylo schváleno.

6. Návrh odměn členům kulturní komise za rok 2019

Předsedkyně kulturní komise žádá o vyplacení roční odměny členům kulturní komise ve výši 3000 Kč/člen.

Před hlasováním zastupitel Aleš Pospíšilík oznámil, že nebude hlasovat z důvodu podjatosti.

Diskuze:
Pospíšilík R. bylo by dobré zveřejnit seznam akcí
Pospíšilíková M. mám k dispozici plán práce kulturní komise na rok 2019, mohu zveřejnit
Žůrek P. doporučuji vypracovat tabulku se seznamem akcí a vyznačenou účastí jednotlivých

členů KK
Pospíšilíková M. požádám předsedkyni KK o předložení tabulky
Hlobil P. st. došlo ke změně předsedkyně KK  a nová předsedkyně možná nedostala informaci

o zpracování tabulky s přehledem akcí
Surala J. informoval ZO o některých akcích zorganizovaných KK v roce 2019

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje vyplacení roční odměny členům kulturní komise
(Zdeňka Zaviačičová, Mgr. Petra Pospíšilíková a Klára Čúzyová) ve výši 3000 Kč/člen.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/8Z/2019 bylo schváleno.

7. Rozpočtové opatření č. 7/2019

ZO byl předložen návrh rozpočtového opatření č. 7/2019. 

Diskuze:
Žůrek P. co je jednotná digitální mapa
Pospíšilíková M. jedná se o službu aktualizace digitální katastrální mapy našeho katastru
Pospíšilík R. do systému předávají informace např. projektanti a aktualizují se třeba změny vedení

ig. sítí
Žůrek P. pojištění majetku částka - je to něco navíc?
Pospíšilíková M. momentálně si neuvědomuji o co jde

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2019.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/8Z/2019 bylo schváleno.

8. Přehled plnění úkolů naplánovaných pro rok 2019

Starostka obce informovala o plnění úkolů, které byly jako nemandatorní výdaje zahrnuty do rozpočtu obce
Kostelec u Holešova na rok 2019.

Diskuze:
Pospíšilík R. bude zakázka na rekonstrukci míst pro sběr odpadů v budoucnu realizována z vlastních

zdrojů
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Pospíšilíková M. letos jsme se soustředili na zpracování PD pro žádosti o dotace, podle vývoje situace -
objemu finančních prostředků obce,  může ZO rozhodnout o realizaci i jiných
zakázek hrazených z vlastních zdrojů

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí informaci o plnění úkolů naplánovaných pro rok
2019.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

9. Návrh rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2020

Zastupitelstvu obce byl předložen opravený návrh rozpočtu obce Kostelec u Holešova na rok 2020 a zápis
z jednání finančního výboru ZO Kostelec u Holešova.

Změna v rozpočtu:
- snížená na straně příjmů o 110 700 Kč (důvod - změna financování ze strany státu)
- zvýšení na straně výdajů o 130 000 Kč (důvod - alokace částky na opravu kanalizací, Karlovice, Plachetky)
Předseda finančního výboru pan O. Masný informoval ZO o výsledcích kontroly vyúčtování dotací spolků (bez
připomínek).

Diskuze:
Marek T. SK Moravan ještě nepředložil zprávu o vyúčtování dotací na rok 2019, čeká se ještě

na některé faktury
Pospíšilíková M. požadavky na dotace pro spolky na r. 2020 jsou nižší o cca 80 tis. než na rok 2019
Pospíšilíková M. předala informace o konkrétních nemandatorních výdajích zařazených do rozpočtu

na rok 2020
Marek T. pokrývá návrh rozpočtu zvýšené výdaje vyplývající z bodu 13, který budeme

projednávat
Pospíšilíková M. částka je stejná jako byla plánována na letošní rok, ale dle informace hospodářky obce

zvýšené náklady pokrývá
Marek T. navrhuji zařazení do rozpočtu - peníze na party stany a pivní sety, které už byly dříve

schváleny
Žůrek P. je třeba dohledat usnesení ZO, kterým se schválil nákup
Pospíšilíková M. je možné řešit rozpočtovým opatřením z nerozdělené rezervy rozpočtu
Hlobil P. st. schváleno v r. 2018, je třeba, aby spolky přišly s konkrétním návrhem
Hlobil P. ml. dotaz na ředitele ZŠ na rozsah rekonstrukce tělocvičny ZŠ
Ballnér Z. nová podlaha (parkety) s novými rozvody topení, nové osvětlení, strop a obložení stěn
Žůrek P. přečetl námitky k návrhu rozpočtu na rok 2020, které jsou doloženy k zápisu a sdělil, že

nebude hlasovat pro schválení rozpočtu
Pospíšilík R. projeví se investice do oprav ve ŠK v nájemném
Pospíšilíková M. ne, investujeme prostředky do oprav majetku obce tak, aby bylo možné zajistit provoz

ŠK dle požadavků hygieny
Surala J. neděláme nic nadstardantního
Pospíšilíková M. zpráva hygieny obsahovala i jiné požadavky na nápravu, které si zajistil nájemce, to co

se týkalo stavebních úprav majetku obce zajistila obec
Hlobil P. st. k této záležitosti se stále vracíme už od r. 2015, bylo už mnohokrát podáno vysvětlení,

prioritní je povinnost zřizovatele ZŠ zajistit stravování pro žáky, a to jakýmkoliv
způsobem, my jsme se rozhodli využít služeb nájemce, se kterým máme uzavřené dvě
smlouvy (o pronájmu a o zajištění stravování) péče o budovu je povinností obce,
smlouva končí v r. 2022, pokud nepřijde návrh na její vypovězení, vyšetřování PČR
řešilo trestní oznámení na obec, závěr PČR - obec hospodaří s péčí dobrého hospodáře,
já s naplánovaným rozpočtem nemám žádný problém a zásadně odmítám námitky, že
dochází k prohospodařování obecních prostředků

Pospíšilík R. já nemám problém s rozpočtem ale zvelebení by se mělo promítnout do nájmu
Hlobil P. ml. pokud investuji do údržby, aby se ŠK nezavřela a ne do nadstandardního vybavení, tak

těžko mohu zvyšovat cenu nájmu
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje rozpočet obce Kostelec u Holešova na rok 2020.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 1 (Žůrek P.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/8Z/2019 bylo schváleno.

10. Dodatek ke smlouvě o dílo na zakázku "Oprava budovy seniorského domu (č. p. 285) obec
Kostelec u Holešova"

Zastupitelstvu obce byl předložen Dodatek č. 1 k SOD na zakázku "Oprava budovy seniorského domu (č. p.
285) obec Kostelec u Holešova". Dodatek zohledňuje posun termínu dokončení díla.

Diskuze:
Pospíšilíková M. nechtěli jsme z důvodu zvýšené prašnosti a hluku zahajovat práce před vánočními

svátky, firma přislíbila zjistit rekuperační jednotky se sníženou hlučností (36 dB),
nevyužití stávajících větracích cest je zpracovatelem PD vysvětleno jejich malou
kapacitou pro přenos potřebného objemu vzduchu a absencí zpětných klapek
ve větracích otvorech ve vyšších patrech, kde by docházelo k přetláčení cirkulujícího
vzduchu do bytů ve vyšších patrech budovy

Pospíšilík R. jaký hluk je 36 dB
Surala J. tikání hodin
Pospíšilíková M. vnímání hlučnosti je do značné míry individuální záležitost
Žůrek P. hluk je fyzikálně měřitelná veličina, jsem vzděláním fyzik a vysvětluji vám technické

věci, 36 dB je rozumné číslo a je dobře, že se hledá řešení

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje Dodatek č. 1 k SOD na zakázku "Oprava budovy
seniorského domu (č. p. 285) obec Kostelec u Holešova".

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/8Z/2019 bylo schváleno.

11. Petice občanů za zachování maloobchodní prodejny v Domě seniorů

Dne 4.12. 2019 byla OÚ doručena petice obyvatel DS aj. za zachování provozu maloobchodní prodejny v Domě
seniorů. Agrodružstvo Roštění ukončuje provoz k 31.12.2019. Agrodružstvo Roštění zajišťuje provoz prodejny
od začátku provozu DS, neplatí nájem, platí energie a vodu. Pro zachování provozu požaduje od obce dotaci
na služby ve výši  90 tis. Kč/rok. RO rozhodla o prvním kroku - vyhlášení záměru pronájmu prodejny.

Diskuze:
Měrka P. byl požadavek podložen nějakým propočtem?
Pospíšilíková M. nebyl podložen, pouze zdůvodněn malým obratem a z toho vyplývající finanční ztrátou
Pospíšilíková M. prioritou RO je zachování provozu prodejny, zjišťovala jsem i možnosti provozu

prodejny obcí a podle informací starostky Kurovic, kde funguje prodejna pod obcí, to
není jednoduchá věc

Žůrek P. navrhuji zajištění nákupu pro obyvatele DS do tašky pracovníkem obce, který rozváží
obědy

Pospíšilíková M. dotazovala jsem se obchodníka z návsi, zda by neměl o prodejnu na DS zájem, bohužel
nemá v současné době prodavače, který by tam mohl prodávat, nabízí zdarma dovoz
potravin podle písemných požadavků seniorů cca 3x týdně

Žůrek P. považuji to za rozumný nápad, jinde to dělá např. Charita, udržovat provoz prodejny
není ideální

Surala J. beru to jako přechodnou možnost, upřednostňuji zachování prodejny, aby si
důchodci mohli svobodně vybrat zboží i za cenu toho, že by obec doplácela na provoz
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Klesnil Z. veškeré zařízení prodejny je obecní
Hlobil P. st. lidé na DS jsou 20 let zvyklí chodit si nakupovat do prodejny na DS, proto jsme zkusili

vyhlásit záměr pronájmu, druhá varianta, složitější pro obec převzít provoz pod obec a
zaměstnat stávající prodavačku, další možnost schválení dotace 90 tis. Kč znamená
nerovné podmínky pro podnikání , dále možnost dovozu do tašky

Marek T. preferuji pronájem, na přechodnou dobu dovoz do tašky, dále možnost převzít obchod
obcí

Hlobil P. ml. je možná i varianta přeprodeje zboží - obec zaplatí prodavačku, která bude prodávat
zboží navežené např. z obchodu na návsi, pro obec je výhoda, že neponese
podnikatelské riziko, bude vlastně zajišťovat službu pro lidi v DS

Měrka P. obchodník z návsi by měl pobočku na DS a obec by zaplatila prodavače
Hlobil P. st. uvažovali jsme i o možnosti část pracovního úvazku uklizečky věnovat na prodej

v obchodě DS
Pospíšilíková M. nevíme, zda by měl obchodník z návsi zájem zřídit pobočku na DS za situace, kdyby

prodavačku hradila obec
Žůrek P. výhodou by bylo, že by on nesl podnikatelské riziko, obec by pouze platila zaměstnance,

nejsem pro to, aby obec nesla podnikatelské riziko
Ballnér Z. možná by bylo jednodušší vyzkoušet např. na půl roku, pokud by náklady byly podobné

dát dotaci Agrodružstvu Roštění získat čas pro jiné řešení
Žůrek P. to je jiný ekonomický model, je rozdíl když zaplatíme zaměstnance obce nebo dáme

podnikateli dotaci, to by mohli chtít dotaci všichni
Pospíšilíková M. z diskuze jsem vyrozuměla, že obecně ze strany ZO není zájem na tom, aby se zaplatila

dotace stávajícímu provozovateli prodejny, má někdo jiný názor
Žůrek P. nyní řešíme petici a jsme povinni do 30 dnů odpovědět, petice a prodejna přímo

nesouvisí, z petice není zřejmé, kdo za petitenty mluví, vlastní řešení pronájmu je na RO
Hlobil P. st. mám tři návrhy usnesení: 1.Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí

rozhodnutí RO zabezpečit provoz maloobchodní prodejny potravin a smíšeného zboží
v Domě seniorů, ve vlastnictví obce, formou pronájmu ( pro případ, že se přihlásí
nájemce) 2.Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova schvaluje zajistit
provoz maloobchodní prodejny potravin a smíšeného zboží v Domě seniorů obcí, a to
v případě, že se nepodaří zajistit provozování formou pronájmu. (nevíme zda přísluší
RO rozhodnout o této věci)

Pospíšilíková M. bylo by třeba, aby ZO vyjádřilo jednoznačný názor co se týká dotace na provoz pro
Agrodružstvo Roštění

Marek T. měli bychom přijmout usnesení k petici
Žůrek P. nemáme stanovené kompetence co se týká vyřízení petice, pouze precedens, kdy petici

v minulém volebním období řešila RO, druhý problém je, jak se postavit k vyřešení
situace s prodejnou na DS a pro to nemáme dost informací pro usnesení ZO

Měrka P. navrhuji abychom se usnesli, že je zájem o zachování prodeje a zastupitelstvo pověří
RO, aby našla způsob, kterým se to vyřeší

Pospíšilík R. jak se zachováme, když 5 občanů Karlovic bude potřebovat zajistit nákup?
Pospíšilíková M. nemyslím, že bychom to měli hrotit do takových extrémů, řešíme skupinu cca 40 lidí

na DS, kteří jsou dlouhodobě zvyklí na něco, co hrozí, že nebudou dále moci využívat a
to je myslím něco jiného

Hlobil P. st. usnesení: "Zastupitelstvo obce neschvaluje příspěvek 90.000,- Kč ročně
na maloobchodní prodejnu potravin a smíšeného zboží v Domě seniorů, kterou
provozuje Agrodružstvo Roštění" - protože oni si požádali

Měrka P. my řešíme petici a nemáme jako bod programu schválení dotace
Hlobil P. st. pokud RO má vyřešit petici, potřebuje znát názor ZO a pokud ZO schválí dotaci 90

tis. Kč pro Agrodružstvo Roštění, pro RO to znamená že se odpověď na petici vyřeší tak,
že ZO schválilo dotaci a bude pokračovat stávající provoz

Hlobil P. ml. do odpovědi je možné napsat, že obec má možnost jednat s Agrodružstve Roštění,
pokud přistoupí na současné podmínky, pokud nepřistoupí tak oni odejdou a pak
do zdůvodnění v petici je možné napsat, že není možné přistoupit na podmínky
Agrodružstva Roštění, pokud by zůstaly současné podmínky tak AR může zůstat, jde jen
o to, že nebudeme platit a záleží na tom jak se k tomu AR postaví

Pospíšilíková M. v zápisu podrobně popíši průběh diskuze, ze které bude vyplývat, že ZO nesouhlasí
s dotací pro Agrodružstvo Roštění.

Surala J. shodli jsme se na názoru, že nebudeme platit dotaci požadovanou Agrodružstvem
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Roštění
Žůrek P. samozřejmě, to není dost dobře možné

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na vědomí petici občanů za zachování
provozu maloobchodní prodejny v Domě seniorů.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

12. Obecní zpravodaj Kostka - informace

Výkonná redaktorka obecního zpravodaje Kostka, paní Šárka Andrlíková, rezignovala na členství v redakční
radě zpravodaje.  Vydání čísla  zpravodaje 4/2019 zajistili zbylí členové RR, podklady připravila paní Michaela
Čůzy.  Starostka obce informovala o možnostech zajištění pokračování vydávání obecního zpravodaje. 

Diskuze:
Žůrek P. máme písemnou rezignaci
Pospíšilíková M. ano, mail pošlu zastupitelům
Marek T. výkonného redaktora volí také zastupitelstvo?
Žůrek P. ano
Pospíšilíková M. myslím, že je to možné vyřídit na jednom zastupitelstvu, které by se konalo koncem

února, aby se stihlo vydání dalšího čísla zpravodaje
Žůrek P. podle pravidel je VŘ na místo redaktora, ne člena RR
Hlobil P. st. může dělat výkonného redaktora třeba p. Surala nebo paní Čůzy?
Žůrek P. ano pokud nebudou jmenováni jako pověření členové rady obce , příp. kulturní komise,

výkonný redaktor je zodpovědný za komunikaci s přispěvatelem, má jinou zodpovědnost
než ostatní členové RR, tak je to v Pravidlech

Hlobil P. st. pokud bychom zvolili šéfredaktora a byl to některý z pověřených členů RR, tak bychom
ještě museli pověřit členstvím v RR, např. jiného člena RO

Žůrek P. asi, tak si to vykládám
Surala J. nejlepší by bylo, kdyby rezignovala celá RR a byla zvolena nová

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova přijímá rezignaci paní Šárky Andrlíkové na funkci výkonné
redaktorky obecního zpravodaje Kostka a ukládá starostce obce vypsat výběrové řízení na uvolněné místo. 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/8Z/2019 bylo schváleno.

13. Odměny neuvolněných členů ZO Kostelec u Holešova od 1.1.2020

11.12.  obdržela  obec datovou schránkou z  MV ČR metodické doporučení  –  informaci  k  chystané novele
NV č. 318/2017 Sb. o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků. Obsahuje doporučení
navýšení odměn stanovených v příloze NV č. 317/2017 v platném znění o 10%.

Diskuze:
Žůrek P. v MP je napsáno, že zastupitelstvo může odměny zvednout, já návrh nepodpořím
Měrka P. já jsem se vždy zdržoval hlasování

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova stanovuje  v souladu s § 72 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona
o obcích svým neuvolněným členům za výkon funkce odměny za měsíc v následujících částkách bez sčítání
funkcí:
● místostarosta 14.603,- Kč
● člen rady 3.245,- Kč
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● předseda výboru/komise 1.623,- Kč
● člen výboru/komise 1.352,- Kč
● člen zastupitelstva bez dalších funkcí 812,- Kč

Odměna bude poskytována ode dne 1. 1. 2020. V případě nástupu náhradníka na uprázdněný mandát člena
zastupitelstva obce bude odměna poskytována ode dne složení slibu. V případě budoucích změn v obsazení
jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne zvolení do příslušné funkce.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 4 (Hradil M., Sklenář V., Zmeškal J., Žůrek P.)

Usnesení č. 10/8Z/2019 bylo schváleno.

14. Diskuze

Diskuze:
Měrka P. návrh na pořízení nového nářadí na úklid v sokolovně
Pospíšilík R. nešlo by do obecního kalendáře zařadit víc fotek z akcí v obci a popisky k fotkám?
Pospíšilíková M. návrhy fotografií do kalendáře přinesla paní Andrlíková na posouzení RO a líbily se ,

snaha je aby fotky nebyly pořád stejné, fotek z akcí je v kalendáři dost
Hlobil P. st. účelem kalendáře je i  informovat občany, paní Andrlíková se toho ujala a udělala

kalendář celý, nikde není dáno, že do budoucna to musí být dílo jednoho člověka, pokud
budete mít pěkné fotky dejte je k dispozici pro příští vydání kalendáře

Žůrek P. je třeba podnítit lidi ze spolků a v obci ať fotí na akcích spolků, co se týká technické
kvality fotek, nabízím pomoc

15. Závěr

Zasedání zastupitelstva obce Kostelec u Holešova č. 8 bylo ukončeno ve 20:44 min.

Ověřovatelé: Oldřich Masný   ............................................................
 

Vojtěch Sklenář   ............................................................
 
Starostka RNDr. Marcela Pospíšilíková   ............................................................
 
Místostarosta Ing. Petr Hlobil st.   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


